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會所船隻標籤申請表 
CLUB BOAT LABEL APPLICATION

任何使用其他會所或海事設備的白沙灣遊艇會會員,均須要塡妥一份船隻標籤申請表,連同最新的船隻牌照以及保險文件
的副本,一併交回,以便證明閣下是登記船主。 
Hebe Haven members using club and /or marine facilities elsewhere are requested to complete a boat label 
application form. Please submit copies of both up to date boat license and insurance certificate to indicate 
you are the registered owner.

在申請船隻標籤時,請留意以下條件
The following conditions apply to application for boat labels.

1. 所有標籤每年更換一次 
	 The labels are renewable annually.

2. 會員必須為登記船主 
	 Members have to be the registered boat owner.

3. 每張標籤只能在一艘船隻上使用,並不得轉移 
	 A boat label will apply to one only and is not transferable.

4. 所有標籤每年免費發出一次,補發的行政收費為港元二十五元 
	 The boat labels are provided FOC but a replacement label will be $25.00

會員姓名	 會員編號
Member’s Name: 	 Membership Number:

電話號碼	 傳真或電郵
Contact Tel: 	 Fax / Email: 

船隻類型	 牌照號碼
Boat Type: 	 License No.: 

船總長度	 闊度
Overall Length: 	 Beam: 

申請人簽署	 申請日期
Applicant’s Signature: 	 Date of Applicant:  __/ __/ 20__


